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Jaarverslag bestuur en commissies RKVV Van Nispen 2022-2023    

 
 

VOORWOORD 

 
Seizoen 2022/2023, …………………… 

 
Op het moment dat ik een stukje ga schrijven, denk ik vaak na over een titel boven dat stukje. Ik probeer met 
die titel in een paar woorden het afgelopen seizoen te vangen. Maar dat is deze keer niet zo eenvoudig. Er is 
best veel gebeurd, maar dat kan ik niet in een paar woorden vangen. Daarom: …………………….. 
 
Wat is er dan afgelopen seizoen gebeurd? 
 
Het begon met een algemene ledenvergadering waar onze penningmeester Henk Jansen ziek was. Henk 
was al langer ziek en er was geen kascontrole geweest. De leden konden ons als bestuur dus geen decharge 
verlenen. Zover ik weet is dit niet eerder gebeurd in de geschiedenis van Van Nispen. Er moest een ingelaste 
2e ledenvergadering georganiseerd worden op 24 november 2022 waarin het bestuur in 5 minuten alsnog 
gedechargeerd werd. 
 
Op 22 oktober 2022 bestonden we 90 jaar en de jubileumcommissie had gedurende het jaar al veel 
activiteiten georganiseerd. Op 16 september 2022 hebben zij nog een hele leuke sponsoravond 
georganiseerd met sprekers Kees Zethof en Sierd de Vos. Aan het einde van de avond werd er ook nog een 
veiling gehouden met als hoofdprijs een weekend naar een wedstrijd van Atletico Madrid. 
Op onze verjaardag was er een fantastische feestavond. Op deze feestavond werd ook Koos van der Ploeg 
in het zonnetje gezet voor 50 jaar vrijwilligerswerk. MGDFVVVN. 
 
Op 27 februari 2023 overleed Hans van der Meer. Hans was jarenlang keeper in verschillende elftallen en 
was jarenlang vrijwilliger tot aan zijn overlijden. Hans had een echt rood-geel-Van-Nispen-hart. Voor het eerst 
in de geschiedenis is er in de kantine een condoleance gehouden, die ik nooit zal vergeten. Hans zal tijdens 
deze algemene ledenvergadering nog een keer ter sprake komen. MGDFVVVN. 
 
Op Hemelvaartsdag was er wederom een fantastisch Kees Bartels Toernooi. Weer hadden we mooi weer. Ik 
was op die dag een ongelooflijk trotse voorzitter. Waar een kleine club groot in kan zijn. MGDFVVVN. 
 
Maar al het bovenstaande zijn leuke en minder leuke bijzaken. Uiteindelijk zijn we een voetbalvereniging en 
daar draait het om. Ik ben heel trots op al onze Van Nispen spelers, maar extra trots ben ik op de spelers van 
het 1e en 2e. Zij hebben beiden een zwaar seizoen achter de rug en er werd weinig gewonnen. Maar onder 
leiding van Stephan en André zijn ze toch maar mooi “dicht bij elkaar” gebleven, en dat valt echt niet mee als 
je zo vaak verliest. Chapeau. 
Voor seizoen 2023/2024 hebben zich aardig wat nieuwe jongens bij Van Nispen ingeschreven en dat zal de 
trainers weer nieuwe uitdagingen geven om de groep “dicht bij elkaar” te houden. 
 
In juni zijn er 30 spelertjes op jeugdkamp geweest. Dit was 50% meer dan het jaar daarvoor. Ik ben zeer blij 
dat er weer meer jeugd bij komt, want de jeugd heeft de toekomst. MGDFVVVN. 
 
We zijn als bestuur bezorgd over de afname van het aantal leden. Dit was wel te voorzien, want we hadden 
veel “oudere” senioren en naar verhouding betrekkelijk weinig jeugdspelers. De afgelopen jaren zijn er dan 
ook veel senioren gestopt, maar gelukkig zit er bij de jeugd weer groei in de vereniging. 
 
Door de bijdrage van al onze sponsors klein en groot, mogelijk gemaakt door onze sponsorcommissie 
hebben we financieel een goed jaar achter de rug en we hebben een goed gevulde bankrekening. In deze 
algemene ledenvergadering gaan we u een voorstel doen om geld van onze spaarrekening te investeren. 
MGDFVVVN. 
 
U ziet: het is niet eenvoudig om een pakkende titel boven dit stukje te plaatsen. Verder zal het u ook wel 
opgevallen zijn dat er een gekke afkorting achter sommige alinea’s staat. De letters MGDFVVVN staan voor: 
Mogelijk Gemaakt Door Fantastische Vrijwilligers Van Van Nispen. Want zonder onze vrijwilligers was al 
het bovenstaande niet mogelijk geweest. Bedankt allemaal.  
 
Ik wens jullie allemaal een prettige ALV, een sportief 2023/2024, maar bovenal veel gezondheid. 
 
Peter Geerlings, 
Voorzitter RKVV Van Nispen 
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Jaarverslag 2022/2023 secretariaat 
 
Seizoen 2022/2023 was voor het secretariaat een jaar waarin veel mensen in het zonnetje gezet gingen 
worden. Waaronder Theo van Gijlswijk als Zilker van het jaar, Koos van der Ploeg voor zijn 50 jaar lange 
inzet voor onze club en Ruud de klerk en Henk Jansen die werden benoemd als leden van verdienste en 
beiden de gouden speld van de KNVB ontvingen.  
 
Vanuit de normen en waarden commissie is er weinig nieuws te melden. Er waren geen zaken te behandelen 
afgelopen jaar en de VOG aanvragen die gedaan moesten worden, lopen.  
 
Verder was de voetbal het afgelopen jaar aan de beurt om de nieuwjaarsreceptie te organiseren. In 
samenwerking met de buren van de tennis. Zij hebben helaas laten weten dat zij hiermee zullen stoppen. Wij 
moeten dus nog kijken naar hoe wij als vereniging hier invulling aan willen gaan geven.  
 
Ook hebben we als bestuur geprobeerd om de nieuwsbrief wat nieuw leven in te blazen. Hierbij krijgen we 
sinds dit jaar ondersteuning van Bodien Meiland. Mochten jullie nog suggesties hebben voor een leuke 
(terugkerende) rubriek hierin, dan horen wij dit graag!  
 
Pien Warmerdam, 
Secretaris.  
 
Jaarverslag 2022/2023 voetbalzaken jeugd 

De start van het jeugdseizoen 2022/2023 was een andere dan we natuurlijk gehoopt hadden. Het gat tussen 
de jeugdafdeling en senioren is groter dan ooit. Er kwam een eind aan de samenwerking met Vogelenzang 
voor de JO14 en ook de JO17 kon geen vervolg krijgen. Dit betekende dat de JO13 het hoogste jeugdteam 
werd voor van Nispen voor het afgelopen seizoen en er voor de jongens die te jong waren voor de selectie 
geen teams zouden zijn. Voor deze jongens is de mogelijkheid gegeven om mee te blijven trainen en is er 
gekeken naar andere mogelijkheden binnen de club, zoals bijvoorbeeld spelbegeleider, trainer of andere 
activiteiten.  

Uiteindelijk ging het jaar van start met 59 jeugdspelers en een mooie groep van enthousiaste trainers en 
begeleiders verdeeld over de Mini’s, JO7, JO8, JO9, JMO10, JO12 en JO13.  

De JO7 heeft tot en met de winterstop samen met de mini’s getraind en daarna gespeeld in een wekelijkse 
competitie met andere verenigingen uit de bollenstreek. Dit was voor Van Nispen de eerste keer en erg 
succesvol. Een echte mogelijkheid om de spelertjes “klaar te stomen” voor de JO8. 

De andere teams mochten wel vanaf het begin van het seizoen competitie spelen en vlogen allemaal uit de 
startblokken. De eerste 2 periodes is door bijna alle teams als kampioen afgerond. In de laatste periodes 
groeide de tegenstand en werd het iets minder makkelijk. De JO13 werd, tot ieders verrassing, door de KNVB 
ingedeeld in de eerste klasse. Er werd weliswaar meer verloren dan gewonnen, maar als je er als 
degradatiekandidaat voor kan zorgen dat op de laatste speeldag de koploper het kampioenschap verliest, 
ben je toch bepalend geweest voor die competitie. De rest van het seizoen werd er gespeeld in de tweede 
klasse waar er in de middenmoot volop werd meegedaan. Al met al mooie sportieve resultaten van alle 
teams. 

Tijdens de eerste seizoenshelft was er ook een mooie aanwas van nieuwe jeugdspelers wat ons de 
mogelijkheid gaf een tweede JO9 team in het leven te roepen. Daarnaast bleef de groei van de Mini groep 
ook gestaag doorgaan, wat er in resulteerde dat we, ondanks ongeveer 10 opzeggingen gedurende het 
seizoen, de competitie van 2023/2024 zijn gestart met 71 spelers en 7 potentiële leden (dit komt neer op een 
groei van ongeveer 30%).          

Aan het begin van het seizoen hebben we afgesproken de focus op de jongste jeugd te leggen en de club 
neer te zetten als een aantrekkelijke vereniging waar plezier en resultaat hand in hand gaan. Met dat doel 
hebben we ook weer verschillende activiteiten en acties georganiseerd: 

• Alle jeugdleden die lid waren of dat zijn geworden afgelopen jaar, hebben een Van Nispen-
trainingspak ontvangen. 

• De Sinterklaas- en Paasactiviteiten vonden weer plaats en meer dan 50 kinderen hebben hiervan 
kunnen genieten. 
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• Er is weer gestreden om de penaltybokaal door alle jeugdleden. 
• Alle teams kregen de mogelijkheid een team-uitje te organiseren. 
• Het voetbalkamp heeft wederom plaatsgevonden en het aantal deelnemers is weer gestegen ten 

opzichte van vorig jaar.  
• In samenwerking met de Egelantier is weer geprobeerd een dag te organiseren waarbij de gymlessen 

van alle groepen bij Van Nispen plaatsvonden. Jammer genoeg is dat vanwege omstandigheden niet 
gelukt, maar deze wordt in ieder geval ingehaald komend seizoen. 

• Zowel bij de winterstop als aan het eind van het seizoen werd er voor alle jeugdteams iets 
georganiseerd, ongeacht de resultaten van de teams. Dit jaar werd er een frietkraam geregeld op de 
laatste trainingsdag (en het bleef nog lang onrustig …). 

• Het voetbalplezier werd weer als nummer één doelstelling geleefd. 
• We hebben een workshop georganiseerd voor de trainers/begeleiders in samenwerking met 

fysiotherapeut Marissa met als thema warming-up en achtergrondinformatie over de 
lichaamsontwikkeling van kinderen. 

• Er waren weer keeperstrainingen op de dinsdag voor de vaste en potentiële nieuwe keepers. 

De weg die we zijn ingeslagen vorig jaar is er één die we willen blijven vervolgen en we gaan met dezelfde 
groep begeleiders (aangevuld met nieuwe vrijwilligers) door. De klassen op de Egelantier worden groter, wat 
betekent dat de “kweekvijver” groter wordt en wij daar als vereniging de vruchten van kunnen gaan plukken. 
De hulp van ouders en andere spelers blijft zoals voorheen heel belangrijk, maar ik ben er van overtuigd dat 
als we allemaal de schouders er onder zetten, we met een paar jaar de aansluiting naar de senioren weer 
hebben gemaakt en een gezonde jeugdafdeling hebben. 

Het seizoen 2023/2024 is inmiddels van start gegaan en dit jaar gaan we met een JO7, JO8, JO9, JO10, 
JO11, JO12 en JO14 van start! Als laatste wil ik graag nog even alle trainers en begeleiders bedanken voor 
hun passie en inzet en wens iedereen een fantastisch voetbaljaar! 

Mark Mosselman,  
bestuurslid voetbalzaken jeugd. 
 
Jaarverslag facilitaire zaken 2022/2023 
 
Allereerst wil ik mijn voorganger, Glenn Nederstigt, bedanken voor de soepele overdracht. 
De organisatie Facilitaire Zaken staat als een huis met hele goede medewerkers. 
Sonja die alles voor de kantine regelt, Piet die met veel passie de velden doet, Aad en zijn team die het 
gehele park netjes en up-to-date houden. Dit lijkt allemaal vanzelfsprekend maar dat is het natuurlijk niet en 
hier zijn wij als bestuur jullie heel dankbaar voor. 
 
Jeugdkamp valt ook onder FZ en ook deze organisatie staat als een huis. Als iets goed loopt waarom zou ik 
me er dan in gaan mengen. Onder de bezielende leiding van Phillip Mossel is het dit jaar weer een groot 
succes geworden en dat is na een paar moeizame Corona jaren extra knap. 
Meer dan 30 blije kinderen hebben we gehad dit jaar en de toezegging dat ze bijna allemaal volgend jaar 
weer meegaan plus de nieuwe aanwas evenals de voltallige leiding. Hier zijn we als bestuur dan ook heel blij 
mee. 
 
Al deze zaken lopen bijna vanzelf, onderhoud, storinkje en probleempje daar gelaten, dus krijgen ze alle 
steun van het bestuur om met dit goede werk door te gaan. Wat hebben we dan nog zelf gedaan? 

• De muziekinstallatie gemaakt. 
• Nieuwe beamer aangeschaft. 
• Nieuwe koelwerkbank in de keuken aangeschaft. 
• Nieuwe babyverzorgingstafel opgehangen in het mindervaliden toilet. 
• Proberen te bezuinigen op de gasrekening, omdat het gunstige gascontract begin dit jaar afliep. 
• Offertes aangevraagd voor verduurzaming van het sportpark.  

Hier komen we op een belangrijk punt van deze ALV. Deze offertes hebben we aangevraagd om ons park 
bijna energie neutraal te krijgen en ons minder afhankelijk te maken van de grillen van de energiemarkt, zodat 
de toekomst van Van Nispen gewaarborgd blijft. 
 
Nico Meiland,  
Bestuurslid facilitaire zaken. 
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Jaarverslag Sponsorzaken 2022/2023 
 
Het afgelopen jaar ging voor de sponsorcommissie weer grotendeels van een leien dakje. Dit kan ook haast 
niet anders, gegeven onze toegewijde sponsoren. 
 
Zoals al vaker gezegd, hebben we een commissie die draait als een geoliede machine, waardoor ik als 
voorzitter een makkelijke taak heb. Glenn, Ilonka, Jos, Nick en Sjaak: via deze weg wil ik jullie bedanken voor 
jullie inzet afgelopen jaar! Het blijft mooi om te zien wat jullie ieder jaar weer voor elkaar weten te krijgen met 
jullie inzet.  
 
We hebben aan het begin van het jaar helaas afscheid moeten nemen van Roos. Daarnaast kunnen we 
vanaf komend seizoen ook niet meer leunen op de grote ervaring van Nick, die er na 10 jaar in de 
sponsorcommissie helaas mee stopt. We bedanken hen beiden voor hun bijdrage de afgelopen jaren en 
kijken nu al uit naar onze nieuwe commissieleden. 
 
Ook het afgelopen jaar hebben we als club weer kunnen vertrouwen op onze vele trouwe en gulle sponsoren. 
Wij zijn onze hoofdsponsoren, vlagsponsoren, balsponsoren, bordsponsoren, adverteerders, club van 100 
leden en onze sponsors die hun bijdrage aan de club in natura leveren - in totaal meer dan 200 sponsoren - 
dan ook zeer dankbaar. De totale bijdrage van ca. €40.000,- zorgt er mede voor dat we er als club financieel 
goed voor blijven staan en zaken als contributie en kantineprijzen de laagste van de streek zijn. 
 
We zijn het afgelopen seizoen, op 16 september, begonnen met een sponsoravond die georganiseerd werd 
door de jubileumcommissie. Deze zeer geslaagde avond hebben we kunnen genieten van mooie anekdotes 
van Kees Zethof en Sierd de Vos en een hoop gezelligheid. We bedanken de jubileumcommissie graag voor 
hun aandacht voor de sponsors van de club. 
 
Bij de laatste thuiswedstrijd van het jaar, op 3 december, heeft de sponsorcommissie gelukkig weer de altijd 
gezellige middag en veiling kunnen organiseren. Door corona en het jubileumjaar was dit de jaren hiervoor 
helaas niet mogelijk. De veiling was weer een succes waarmee we meer dan €5.000,- hebben opgehaald. 
Ook aankomend jaar organiseren we naar alle waarschijnlijkheid een gezellige middag en veiling. Zet 9 
december dus alvast met potlood in de agenda!  
 
Mocht u zelf graag willen sponsoren, interessante items hebben voor de veiling of geïnteresseerd zijn om 
deel te nemen aan de sponsorcommissie, dan horen we dit graag van u (o.a. via sponsorzaken@van-
nispen.nl). 
 
We hebben in ieder geval weer zin in volgend seizoen, waar we hopelijk een minstens net zo succesvol jaar 
kunnen draaien. We hopen dat we ook dit jaar weer mogen rekenen op onze sponsoren in hun ondersteuning 
van onze vereniging. 
Namens de sponsorcommissie, 
 
Rick van Koppen, 
Bestuurslid Sponsorzaken 
 
Jaarverslag voetbalzaken senioren seizoen 2022/2023 
 
Het seizoen 2022/2023 is bij de senioren begonnen met de volgende teams: 
Zaterdag 1, 2, 3, 4 en 5. 
Zaterdag Vrouwen 1 en 2. 
Veteranen 45+1. 
 
De beide selectieteams op zaterdag zijn helaas gedegradeerd. Gezien de compleet nieuwe samenstelling 
van de selectie was dit te verwachten. Er werden dus best veel wedstrijden verloren, maar lopende het 
seizoen kwamen er toch meer punten binnen. Het is ook duidelijk geworden dat de selectieteams uit meer 
spelers moeten bestaan dan voorheen. In de agenda's van de spelers staat het voetballen op zaterdag niet 
altijd meer op de eerste plaats. Gelukkig konden we het aantal selectiespelers voor het komende seizoen 
vergroten en verwachten we door de nieuwe spelers ook een kwaliteitsimpuls. 
 
De Zaterdag 3, de Zaterdag 4 en de Zaterdag 5 hebben een goed seizoen gedraaid. De spelvreugde en de 
gezelligheid spat ervan af en de prestaties zijn soms wat wisselend. Het is mooi dat deze teams ook volgend 
jaar weer van de partij zijn, al heeft de Zaterdag 4 nog wel enkele spelers nodig. 
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De Zaterdag Vrouwen 1 en 2 hebben een goed seizoen achter de rug. Beide teams hebben best wat 
wedstrijden gewonnen, maar er was op iets meer gehoopt. Dit kwam mede door een gebrek aan speelsters, 
waardoor er veel met invalsters is gespeeld. Na het seizoen hebben ook aardig wat speelsters zich afgemeld. 
Daarom fuseren beide teams in het nieuwe voetbalseizoen tot één team. 
 
Voor het team arbitrage en de leiders valt het niet altijd mee om scheidsrechters te vinden. De spelers mogen 
hun kantinebeurten omruilen voor een scheidsrechtersbeurt. En hier wordt zeker gebruik van gemaakt. 
Uiteindelijk is het altijd gelukt om een scheidsrechter te vinden. En gelukkig lopen de wedstrijden bij Van 
Nispen zelden uit de hand. 
 
Het komende seizoen is Stephan Spruijt wederom de trainer/coach van de Zaterdag 1, geholpen door Albert 
van den Burg. André Oudshoorn en Rob Kors zijn weer de trainers/coaches van de Zaterdag 2. Louis Peters 
en Lars Opdam blijven zorgen voor de fysieke gesteldheid van de selectiespelers. Met de hulp van een groot 
arsenaal aan vrijwilligers om de selectie heen, rekenen we op een leuk seizoen. 
 
Het komende seizoen komen de volgende seniorenteams in actie: 
Zaterdag 1, 2, 3, 4 en 5. 
Vrouwen Zaterdag 1. 
Veteranen 45+1. 
 
We rekenen weer op een gezellig en sportief seizoen. 
 
Ruud de klerk,  
Bestuurslid voetbalzaken senioren.  
 
Financieel overzicht seizoen 2022/2023 
 
Het seizoen is afgesloten met een prima winst van € 33.278,00. 
Dit is mede te danken aan een groot bedrag aan zelfwerkzaamheid, dat van Nispen nog tegoed had van de 
Gemeente Noordwijk. Ook met betalingen m.b.t. veldhuur loopt de Gemeente achter.  
Zoals gewoonlijk is er weer afgeschreven op de zonnepanelen, beregeningsinstallatie, inventaris en op 
gebouwen.  
 
Van Nispen heeft bijna € 30.000,00 uitgegeven aan kleding en voetbalmaterialen. Dit heeft in grote lijnen te 
maken met het aanschaffen van de trainingspakken van onze jeugd in ons jubileumjaar. De 
jubileumcommissie heeft geweldige zaken gedaan voor alle leden en vrijwilligers van de club. Er was voor 
ieder wat wils.  
Mede door deze hoge investering is de opbrengst van de BOSA bijna verdubbeld.  
 
Qua begroting zal er wel komend seizoen gekeken gaan worden naar een contributieverhoging van € 10,00 
per spelend lid. Wellicht gaat dit in per seizoen 2024/2025. Dit is in de vergadering van seizoen 2019/2020 al 
voorgesteld en akkoord bevonden door de ALV. Ook zal er bekeken worden of we de consumptieprijzen iets 
gaan verhogen omdat de inkoop bij allerlei instanties alsmaar duurder en duurder wordt. Met name de 
inkoopprijs van drank is enorm toegenomen in de afgelopen jaren.  
 
De begroting voor seizoen 2023/2024 is € 218.000,00 en we hopen op een kleine winst.  
 
Henk Jansen,  
penningmeester RKVV van Nispen 
 
 
 
 
 

 
 


